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PREDMET: Vije6nidka pitanja i inicijative sa 3. sjednice Gradskog vije6a odrflane,
dana 14.01.2025. godine, dostavljaju se.

Na osnovu dlana 167. stav (l) i dlana l7la. stav (1) Poslovnika o radu Gradskog vije6a
Zavidovi6i - novi predi56eni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj: 7122 i ll23), u
prilogu akta dostavljarro vijeinidka pitanja i Inicijative postavljene na 3. sjednici Gradskog
vije6a odrZanoj, dana 14.01 .2025. godine:

- Inicijativa vije6nika Ajdin Poli6 - Inicijativa za za zamjenu 20 rasvjetnih tijela na
javnoj rasvjeti u ulici Enesa Kalabiia postavljanjem novih led rasvjetnih tijela.

- Inicijativa vije6nika Harisa HodZi6a - Inicijativa za uredenju saobra6ajne signalizacije
na raskrsnici Krivaja, regionalna cesta R465 Zavidoviti - Maglaj regionalna cesta ima
prednost nad gradskom ulicom. Obzirom na postojeie stanje saobraiajne signalizacije.

- Inicijativa vijednika Ajdin Poli6 - Inicijativa za saniranje lokalnog puta u Lijevdi.
- Inicijativa vije6nika Asima DZinde - Inicijativa za izgradnju kanalizacione mreZe u

naseljenom mjestu Dubravica.
- Inicijativa vijednika Semsudina Skejiia - Inicijativa za dono5enje odluke o sanaciji dijela

ulice Zlatnih ljiljana u cilju rje5avanja dvaizrrtena problema sa kojim se svakodnevno susredu
mjeStani pomenute ulice:

1. Oborinska i fekalna kanalizacija u ulici Zlatnih ljiljana na dionici izmedu dvije benzinske
pumpe (benzinska pumpa Hifa i Energopetrol).

2. Sanacija dijela kolovozne trake na dionici Restoran kod Karajbe do benzinske pumpe
Energopetro I - rekonstrukcij a kanalizac ionih Sahti na kolovoznoj traci.

- Vijednidko pitanje vijednika Asima Sinanoviia (l) i (2);
- Vijeinidko pitanje vijednika Ajdin Poli6 (l), (2) i (3);

- Vijeinidko pitanje vije6nika Harisa HodZiia;
- Vijecnidko pitanje vije6nika Asim DZindo (1), (2) i (3);
- Vijeinidko pitanje vijeinika Admir Fojnica;
- Vijednidko pitanje vije6nika Amra Jupi6 (l) i (2);
- Vije6nidko pitanje vije6nika Zahid Avdidevi6;

Odgovore na postavljena vije6nidka pitanja i inicijative potrebno je dostaviti
predsjedavajuioj Gradskog vijeia radi uvrStavanja u dnevni red naredne sjednice Gradskog

vije6a.
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PREDMET: Vije6nidka pitanja i inicijative sa 3. sjednice Gradskog vijeda odrZane,
dana 14.01.2025. godine, dostavljaju se.

Na osnovu dlana 167. stav (1) i dlana l7l. i dlana 171a. stav (l) Poslovnika o radu
Gradskog vijeia Zavidovidi - novi predi5deni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidoviii", broj:
7122 i 1123), u prilogu akta dostavljamo vije6nidka pitanja i Inicijative postavljene na 3.
sjednici Gradskog vijeia odrZanoj, dana 14.01 .2025. godine:

Asim Sinanovid: ..Gospodo Gradonadelnice, gospodo Predsjedavaju6a, kolege vijednice i
vijednici, mediji koji nas prate i sluSaoci koji nas slu5aju, sve vas srdadno pozdravljam i
selamim. Ja sam Asim Sinanovi6 vije6nik iz Stranke penzionera-umirovljenika i dolazim iz
Mjesne zajednice Kovadi. Imam 2 usmena pitanja, a imam ovdje potrebnu dokumenta clju za ta
pitanja.

1. U zadnjih nekoliko mjeseci pro5le godine imamo konstantno Stetu od kerova, pasa
lutalica na Mjesnoj zajednici Kovadi, a posebno na naSoj podrudnici selo Vikoviii, tako
da mi svakog jutra idemo i do 500 metara i traZimo na5u obu6u. Svakim danom dodu
uzmu ubudu i odneso5e. Ja sam hvatao te kerove, dva sam odnio gore u Stog, mislim da
je tu njihov azil pa rekoh, hajde da ih ostavim, tre6eg sam uhvatio i ovdje sam u ovaj
privatni azil odnio. 30-og naveder, smrzo je snijeg, ja imam koke nosilje, 30 sam ih
nabavio i imam dva horoza. Na taj dan kada je snijeg smrzo, kerovi su preskodili u moj
tor koji sam ja uredno ogradio Zicom, sve i u5li su u moj posjed i potuSili 24 koke i 2
horoza. Uredno sam to prijavio policiji, policija izailla na lice mjesta i konstatovali Sta
se desilo.
Moje je pitanje kome da se obratim i ko je duZan da nas za5titi od tih pasa?

2. Kada sam odveo tog kera, ovdje u Podubravlje kod Havlid Kafli6 se tako prcziva Lena
koja drZi taj privatni azil, onaje primila i tog mog kera, ali njezin otac moli me i traZi
da se obratim Gradonadelnici i sluZbama da mu pomognemo. U njegovom posjedu ima
35 pasa lutalica., gdje dovjek spava sa kerovima, vi5e kale: ,, Asime dollo mi je do
ovdje, gdje ja ne znam Sta da radim". Cerka mi traZi od moje penzije da joj dam
sredstva da bi ti kerovi ostali Zivi. Ja sam juder iSao, ima 35 kerova u svojoj ku6i u
krevetu. Puno Vam hvala.

Amira Hadiid: ..Zahvaljujem gospodinu Sinanoviiu, pozivam gospodina Ajdina Poliia."

Aidin Poli6: ..PoStovane kolege vije6nici, kolegice vije6nice, po5tovana Gradonadelnice sa
saradnicima, poStovani sugradani, sve vas srdadno selamim i pozdravljam. Prije svega, imam I
inicijativu.
PREDMET: VIJECNICKA INICIJATIVA
PoStovani,
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U skladu sa dlanom 8.,87., i 109. Poslovnika o radu Opiinskog vijeia Zavidovi(i. podnosim
sl ij edeiu inicijativu :

Inicijativa za zamjenu 20 rasvjetnih tijela na javnoj rasvjeti u ulici Enesa Kalabi6a
postavljanjem novih led rasvjetnih tijela.
O realizaciji ove inicijative starat 6e se Gradonadelnica sa strudnim sluZbama.
Zarealizaciju ove inicijative izdvojiti potrebna sredstva izbudieta Grada Zavidovidi.

OBRAZLOZTN.IN
Ulica Enesa Kalabi6a pripada urbanoj zoni Grada Zavidoviii, na banderama javne ulidne
rasvjete su postavljena halogena rasvjetna tijela koja su dotrajala , te dinjenica da su mnoga
dotrajala, te dinjenica da su mnoga neispravna, podnosim inicijativu da se iz budZeta Grada

Zavidovidi finansira zamjena svih rasvjetnih tijela kako bi se pove6ala sigumost na5ih

sugradana u noinim satima. Uzimajudi u obzir i razliku u potro5nji izmedu halogene i led

rasvjete, ovom inicijativom ostvarit 6e se dodatne uStede u budZetu Grada Zavidovili na ime

tro5kova elektridne energije za javne rasvjete.

1. PREDMET: VIJECNICKO PITANJE
PoStovani,
U skladu sa dlanom 8.,87., Poslovnika o radu Op6inskog vije6a Zavidovi6i, postavljam

slijedede vije6ni6ko pitanje:
Da Ii sluZba za upravu poljoprivrede, vodoprivrede i komunalnih poslova planira objaviti

obavjeltenje gradanima za upis, dopunu i izmjenu podataka u RPG 2a2025. godinu, obzirom

da ubrzo istide rok za upis istih?
Mnogi na$i sugradani nisu upoznati sa rokovima i obavezama, te bi zbog toga mogli ostati bez

prava na poljoprivredne poticaje.
Odgovor zahtijevam pisanim putem od nadleZne sluZbe.

2. PREDMET: VIJEENIEKO PITANJE
PoStovani,
U skladu sa dlanom 8.,87., Poslovnika o radu Opiinskog vije6a Zavidovidi, postavljam

slijede6e vijedniiko pitanj e:

U naseljenim mjestima Bajvati, Lijevda, Poljice i Dolovi javna rasvjeta nije u funkciji nakon

ur.*"nikih n.piilit u iz prethodnih dana. TraZim od nadleZne sluZne odgovor, Ko je odgovoran

i zaduLen za odrilavanje rasvjete u gore navedenim mjestima?

Da li odrZavanje javni rasvjite moZe biti povjereno mjesnim zajednicama, ili su se stekli uvjeti

da se odrZavanje rasvjeta izvan urbanog podrudja moZe povjeriti privrednim dru5tvima kroz

javnu nabavku?
Odgovor zahtijevam pisanim putem od nadleZne sluZbe.

3. PREDMET: VIJEENTCTO PITANJE
PoStovani,
U skladu sa dlanom 8.,87., Poslovnika o radu Opdinskog vijeda Zavidovi6i, postavljam

slijedede vije6ni6ko pitanj e:

Dana 10.01.2025. godine na protokol Grada Zavidovi6i dostavio sam dopis pod nazivom,,

Obavijest o neposrednoj opasnosti po Zivot mje5tana" kojeg sam dostavio na:

- Strudna sluZba Gradonadelnice

n/r Gradonadelnice Erna Merdi6 SmailhodZid

- SluZba za upravu civillne zaStite

n/r Remzo Sogolj
- SluZba za upravu privrede, lokalni razvoj, infrastrukturu i medunarodnu saradnju

n/r DZeraldina Milidevi6

3

Crad ZavidoviCi, Ul ica Mehmed pa$e-sokolovi6a broj 9, 72220 Zavidovi6i

Telefon: 0321206-780 info, fax: 032/206-'706, m.zavidovici.ba,s!'ad.zavidovici@zavidovici.ba



n/r Almin Mujanovi6
- GradskopravobranilaStvo
- nlr Nijaz Karahasanovid

od gore navedenih sluZbi, u obliku vijednidkog pitanja trailim odgovor o poduzetim radnjama i
mjerama.
Odgovor zahtijevam pisanim putem od nadleZne sluZbe...

Amira Hadii6: ..Zahvaljujem gospodinu Poliiu, pozivam gospodina HodZid Harisa da postavi
svoja vije6ni6ka pitanja i inicijative."

Haris HodZi6: ..UvaZeno radno Predsjedni5tvo, po5tovane kolege vijednici, dlanovi Gradske
uprave, mediji, gradani koji nas prate putem sredstava informisanja dozvolite mi da vas sve
srdadno pozdravim i selamim. Za ovu sjednicu Gradskog vije6a imam l. vijednidku inicijativu
i L pitanje.
PREDMET : VIJEENIEKA INICIJATIVA
Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovi6i, u ime kluba Vijeinika
Socijaldemokratske partrje BiH, Gradskom vijeiu Zavidovili. podnosim inicijatlvu za
pokretanje aktivnosti na izmjeni saobra6ajne signalizacije na raskrsnice Krivaja.

OBRAZLOZNN.IN
Obzirom na postoje6e stanje saobra6ajne signalizacije na raskrsnici Krivaja, regionalna cesta
R465 Zavidovidi-Maglaj je u podredenom poloZaju u odnosu na gradsku ulicu Dr. pinkasa
Bandta (tadnije ulica iz pravca trinog centra Bingo). Iako je regionalna cesta R465 Zavidovi6i-
Maglaj cesta vede kategorije, pomenuta cesta nema prednost u odnosu na gradsku ulicu, pri
demu kod veiine udesniak u saobraiaju dolazi do zabune i stvaranja konfuiije u odredivanju
prvenstva prolaza kroz samu raskrsnicu. Dodatni problem je i naknidna instalacija
saobraiajnog znaka STOP izpravca gradske ulice pri dernu udesnici u saobraiaju koji dolaze
regionalnom cestom smatraju da imaju prvenstvo prolaza u odnosu nad ovom gradskom
ulicom, iako je stanje prvenstva ostalo nepromijenjeno gdje idalje gradska ulica ima prednost
na regionalnom cstom. Ovom inicijativom traZimo da nadleZna gradska sluZba pokrene
aktivnost u saradnji sa JP CESTE FBiH i Kantonalnom direkcijom za ceste ZDK,na uredenju
saobra6ajne signalizacije regionalna cesta ima prednost nad gradskom ulicom.

PREDMET: VIJECNIEKO PITANJE
Na osnovu dlana 8- i 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovidi, kao vije6nik Gradskog
aU eia Zavidovic postavlj am slij ede6e vij e6niiko pitanj e:
Ttaiim od uprave JKP Radnik d.o.o. Zavidovidi da nam dostavi informacije, da li 6e gradanima
okolnih mjesnih zajednica izvr5iti korekcija raduna za mjesec Decembar 2024. godine i Januar
2025. godine po osnovz izostanka usluge prikupljanja i odvoza komunalnog otpada?

OBRAZLOZNN.IN
Veliki broj gradana ruralnih mjesnih zajednica su u prethodnim sedmicama ostali uskra ceni za
prikupljanje i odvoz komunalnog otpada. I nakon normalizacije i uspostave saobradaja na svim
kategorisanim i nekategorisanim putnim pravcima, Javno komunalno preduze6e Radnik d.o.o.
Zavidovi6i nije uspostavilo redovan odvoz otpada na dionicama gdje ima potpisan ugovor sa
korisnicima usluge gdje ima potpisan ugovor sa korisnicima usluge organizouanog prikupljanja
i odvoza otpada.
Direktno pitanje: Zaito se stalo sa aktivnostima na odvozu otpada i nakon normalizacije
saobraiaja na svim putnim komunikacijama, ko vrSi procjenu da lije neka cesta prohodna, i dali ie Uprava JKP Radnik d.o.o. Zavidovili izvr5iti koiekciju ,uluru gradanima Zavid,ovica
srazmj erno broj u neizvrsenih usluga odv ozakomunalnog otpada?
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Takoder, dostaviti informaciju i za usluge grijanja. Da li 6e do6i do korekcije obzirom da
pojedini gradani nisu imali usluge grijanja tokom mjeseca Decembra?
Takoder, traZimo informaciju i od nadleZne komunalne sluZbe da se odituje o navedenoj
problematici kao i opravdanosti zahtijeva gradana za reklamacijom i korekcijom raduna.

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi.
Vijecnidko pitanje upucuje se Upravi JKP Radnik d.o.o. Zavidoviii i nadleZnoj komunalnoj
sluZbi."

Amira Hadii6: ..Zahvaljujem gospodinu HodZi6u, pozivam gospodina Asima DZindu da

postavi svoja vije6ni6ka pitanja i inicijative."

Asim Diindo: ..Zahvaljujem Predsjedavaju6a, UvaZena Gradonadelnice sa saradnicima,
po5tovane Vijeinice i Vije6nici, na5i sugradani sve vas srdadno pozdravljam.
PREDMET: 1. VIJECNICKO PITANJE
Na osnovu dlana 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovi6i, kao vije6nik Gradskog

vij eda Zavidovil postavlj am s I ij ede6e vij edniiko pitanj e :

ZaSto se ne vr5i prijenos sjednica Gradskog vije6a, iako je to jasno definisano poslovnikom o

radu Gradskog vije6a Zavidovi6i?
elan 56. stav (4): ,, Javnost rada Gradskog vijeia obezbjeduje se prenosom i emitovanjem

sjednica Gradskog vije6a putem sredstava Javnog informisanja."
elan 56. stav (5): ,, Sjednica vijeda se snima tonski i videosnimskom na nadin da se

vidosnimak objavljuje na platformi You Tube, da se dostavlja svakom vije6niku snimak (cd,

usb,mail ili na neku drugi nadin), te da se videosnimak sjednice Vije6a prenosi uZivo preko

dru5tvene mreZe Facebook (live prenos)."

Od nadleZnih zahtijevam da dostave odgovore u pisanoj formi uz obrazloLenje razloga zha

nepoStivanj a ove odredbe.
Vijedni6ko pitanje upu6uje se nadleZnim gradskim sluZbama.

PREDMET: 2. VIJECNICKO PITANJE
Na osnovu dlana 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovi6i, kao vijecnik Gradskog

vij e6a Zavidovit, po stav lj am s lij ede6e vij e6ni6ko p itanj e :

Cian 92.a Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovici: ,,Elektronsko glasanje vr5i se uz

podr5ku opreme i radunarskog-informacionog sistema i pritiskom na odgovaraju6u tipku."

kada de se krenuti sa realizacijom radunarskog-informacionog sistema koji omogudava

elektronsko glasanje na sjednicama putem tableta koje ve6 posjedujemo? Takotler, zanima me

kada 6e se implernentirati funkcionalnost poput traZenja replike i drugih tehnidkih mogu6nosti

koje bi olak5ale rad vije6nika i udinile proces efikasnijim.

Od nadleZnih zahtijevam jasne informacije o planovima, rokovima i odgovornim licima za

realizaciju ovog projekta, uz dostavu odgovora u pisanoj formi.

Vijeinidko pitanje upu6uje se nadleZnim gradskim sluZbama.

PREDMET: 3. VIJECNICKO PITANJE
Na osnovu dlana 8. i 87. poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidoviii, kao vijednik Gradskog

vij eia Zavidovi6 postavlj am slij ede6e vij e6ni6ko pitanj e :

Na osnovu uvida u katastarske podatke, ustanovio sam da parcela broj l229ll - K.O'

Zavidovi6i (parcela iza Raiffeisen banke-parking) pripada Gradu Zavidovidi. Zanima me da li
je za ovu parcelu izraden regulacioni plan, te ako jeste, molim da dostavite informacije o

njegovim detaljima.
Ut6tito postoje planovi za izgradnju ili druge projekte na ovoj parceli, zanima me u kojoj su

fazi realizacije, aa li su izdane potrebne dozvole i koji su predvideni rokovi za implementaciju.

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi.
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Vije6ni6ko pitanje upuduje se nadleZnim gradskim sluZbama."

Amira Hadii6 : ..Zahvaljujem gospodinu DZindi, pozivam gospodina Skejii Semsudina da
postavi svoja vije6ni6ka pitanja i inicijative."

Semsudin Skeii6: ..UvaZene Gradonadelnice pozdravljam vas kao i sve prisutne i medije koji
nas prate. Zaovu priliku ja 6u podnijeti jednu inicijativu.

PREDMET: VIJECNIEXA INICIJATIVA
Na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidoviii podnosim vijedniiku
inicijativu.
Dono5enje odluke o sanaciji dijela ulice Zlatnih ljiljana u cilju rjeSavanja dva izrailena
problema sa kojim se svakodnevno susreiu mjeStani pomenute ulice.

l. Oborinska i fekalna kanalizacija u ulici Zlatnrh ljiljana na dionici izmedu dvije
benzinske pumpe (benzinska pumpa Hifa i Energopetrol).

2. Sanacija dijela kolovozne trake na dionici Restoran kod Karajbe do benzinske pumpe
Energopetrol- rekonstrukcij a kanalizacionih Sahti na kolovoznoj traci.

OBRAZLOZNNM
L Realizacija projekta Regulacija oborinskih voda i rekonstrukcija kanalizacione mreZe u

ulici Zlatnih ljiljana na dionici od benzinske pumpe Hifa do benzinske pumpe
Energopetrol.

Kao obrazloZenje navodim:
a) Katastrofalne poplave izmaja20l4. godine moraju nam biti opomena.
b) MjeStani koji gravitiraju u ulici Zlatnih ljiljana joS od 2021. godine odrZali su zbor i

potpisali zahtijev za sanaciju oborinske i fekalne kanalizacije. Zahtrjev potpisan vi5e od
100 mjestana uputili su nadleznim u Gradskoj upravi, 2021.godine.

c) U proSlom mandatu postavljena su dva vije6ni6ka pitanja i podnesena jedna vijednidka
inicijativa za rje5avanje navedenog problema. (maj 2021.-oktobar 2022. godine).

d) U BudZetu Grada Zavidoviii za 2023. i 2024 godinu predvidena su odredena srdstva,
ali je izostalo izvr5enje.

e) Prema informacijama koje imam uraden je projekat rekonstrukcije sistema oborinske i
fekalne kanalizacije. Da li je uraden projekat i obavljena revizija?

f) Neophodno je hitno postupiti rjeSavanju imovinsko-pravnih odnosa i ishodovanju
gradevinske dozvole.

g) Takoder, neophodno je previdjeti novdana sredstva u BudZetu Grada Zavrdovili za
2025. godinu, a shodno predradunskoj vrijednosti radova iz glavnog projekta.

U prilogu dostavljam vije6niiku inicijativu iz oktobra 2022. godine, a vijedniiko pitanje
postavljeno u maju 2021. godine dostupno je u arhivi Gradskog vijeia.
2. Sanacija kolovoznih Sahti na kolovoznoj traci u ulici Zlatnih ljiljana

OBRAZLOZTT,V.IN
Kao obrazloZenje za rjeSavanje problema dostavljam zahtijev Grupe gradana ulice Zlatnih
ljiljana sa potpisima 56 podnosilaca zahtijeva. IJzto dodajem:
Na desnoj strani kolovoza na relaciji benzinska pumpa Energopetrol do Restoran kod Karajbe
nalazi se desetak kanalizacionih Sahti diji poklopci nisu u nivou kolovoza. Zbog pogreino
ugradenih poklopaca Sahti isti predstavljaju rupe na putu koje ugroZavaju normalno oavlan;e
saobraiaja, a pri tome nastaje !;lela za udesnike u saobra6aju, a istovremeno dolazi do
uznemiravanja mjeStana u ulici Zlatnih ljiljana, posebno u no6nim satima kada buka postaje
izraienlja.

6
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Ovim putem molim nadleZnu sluZbu da o svemu obavijesti nadleZno ministarstvo da izvrii
adekvatnu rekonstrukciju Sahti.

Za rjelavanje pomenutih problema nisu potrebna zna(,ajna novdana sredstav, veii problem
predstavlja ishodovanje gradevinske dozvole za rekonstrukciju zbog dega traZim od nadleZne

sluZbe da sprovede neophodne aktivnosti.
Prilog: Peticija potpisana od gradana ulice Zlatnih ljiljana."

Amira Hadii6: ..Zahvaljujem gospodinu Skejiiu, pozivam gospodina Fojnicu Admira da

postavi svoja vijednidka pitanja i inicijative."

Admir Foinica: ..Zahvaljujem. Po5tovane kolege vijeinici, kolegice vije6nice, poStovana

Gradonadelnice sa saradnicima, poStovani sugradani, predstavnici medija, sve vas pozdravljam.

PREDMET: VIJECNIEKO PITANJE
Imam jedno vije6ni6ko pitanje, a tide se formiranja Mjesne zajednice ,,Klek".

OBRAZLOZNNTN
Mi znamo da su u aprilu mjesecu odrZani izbori, mjesna zajednica nije jo5 uvijek formirana.

Mislim da su na jednoj od sjednica izabrali predsjednika, ono Sto dini najveii problem jesu

sredstva, dakle trpe mjeStani mjesne zajednice, prvo Sto ne dobijaju redovna sredstva

finansiranja mjesne zajednice, druga stvar, nismo uspjeli realizovati ni neke druge projekte, ni

sredstva iskoristiti koja su obezbjedena sa viSih nivoa vlasti, kako kantonalnog tako i
federalnog nivoa. }elim odgovore moLe i usmeno, a i u pisanoj formi. Kada 6e se rijeSiti taj

problem?"

Amira HadZi6: ..Zahvaljujem gospodinu Fojnicu, pozivam vije6nicu Jupi6 Amru da postavi

svoja vije6ni6ka pitanja i inicijative."

Amra JuDi6:,. Pozdravljam sve prisutne u Sali Gradskog vije6a, poseban pozdrav upu6ujem

nusi* uruZenim sugradanima, ako nas ko slu5a putem radia. Za danas sam pripremila dva

vije6ni6ka pitanja i ona se jo5 uvijek tidu onih vremenskih nepogoda koje su nas zadesile u

skorijoj proSlosti.
PREDMET: 1. VIJECNICKO PITANJE
Moje pitanje se odnnosi na vremenske nepogoda koje su nas zadesile, ne samo naS grad, nego

i druge op6ine i gradove i pripadajuie mjesne zajednice. Mene interesuje Sta je tadno uradeno

na terenu ... da se saniraju, odnorno otkione snijeZni nanosi na nekategorisanim putevima i u
gradu i po mjesnim zajednicama. Mene interesuje ko je izdao naredbu i kako je izdao? Ko su

bili izvodadi radova i ko je angaZovan i na koji nadin? Zapisnik llaiim na uvid sa sjednice

civilne za3tite ili nekog drugog angaZovanog tijela. Ko je platio di56enje sporednih i

nekategorisanih puteva, * t oiit tiansfera i koliko je pla6eno, tadan iznos traLim. Ko je izvr5io

kontroiu svega uradenog? Oa tl .je bila raspisana Javna nabavka, ako je bila raspisana javna

nabavka ko ji provodioJavnu nabavku i traZim tadan iznos. Koliko je sredstava u tom periodu

utroSeno i koje vr5io nadzor svih ovih procedura?

PREDMET: 2. VIJECNICKO PITANJE
Kojim izvodadima je raskinut ugovor o izvodenju radova jer se u javnom prostoru jasno moglo

,u[gueiti da i Gradonadelnica rii. Uitu zadovoljna dinamikom di56enja snijega na odredenim

dionicama puteva. lnteresuje me izvodadi radova koji su ve6 imali postoje6e ugovore za

odrZavanje cesta, ako nismo zadovoljni, a dinjenica je da i Gradonadelnica je u javnom

prostoru 
"izjavila 

da nije bila zadovo[na dinamikom di56enja. Da li se raskinuo ugovor jer mi

n. rru-o,ia li nas takve neprilike eekalu u nekom narednom periodu. Bila je zirr,a,ziamaima

isprred nas i bi6e ih. Da li se i sa kim raskinuo ugovor, i sa jednim od izvodada radova? Hvala

lijepo."

1
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Amira Hadii6: ..Zahvaljujem gospodi Jupii, imam joS jednog prijavljenog, pozivam
gospodina Zahida Avdidevi6a da postavi svoja vije6ni6ka pitanja i inicijative."
Zahid Avdiievid: ..Gospodo Predsjedavajuda, Gradonadelnice, kolegice i kolege vijednici,
pomo6nici Gradonadelnika i gradani Grada Zavidovila sve vas srdadno selamim i pozdravljam.
Ja bih pitanje uputio sekretaru Gradskog vijeda.
PREDMET: I. VIJECNICKO PITANJE
Mi sa prethodne sjednice nismo dobili nijedan odgovor, iako je precizno definisano
Poslovnikom o radu Gradskog vije6a Zavidoviii, njegov dlan 168., koji kaZe da ve6 na
sljede6oj sjednici nakon postavljenih pitanja moramo dobiti i odgovore.
Sta je sa odgovorima sa prethodne sjednice? Hvala."
Amira Hadiid : ..Zahvaljujem gospodinu Zahidu Avdidevi6u, da li joS neko Zeli postaviti
vije6niiko pitanje?
Ne Zeli niko, prelazimo na usmene odgovore. Gospodin sekretar Gradske uprave Nermin
Cahtarevi6 sejavio."
Nermin Cahtarevid: ..Sve prisutne selamim i pozdravljam, Zelim da odgovorim na vije6ni6ko
pitanje vijednika Zahida Avdidevi6a. Malo smo imali kratak rok za izradu odgovora na
vije6ni6ka pitanja sa prethodne sjednice, sluZbe su zaduZene, pripremaju odgovore, tako da
nismo uspjeli do nekog razumnog roka prije odrZavanja sjednice da dostavimo odgovore na
vijednidka pitanja. U proteklom periodu nije se pokazao dobar nadin da se vijeinidka pitanja
dostave na samu sjednicu vijeia. Izrada odgovora je u toku.

ltjeinik Asim DZindo ie izrazio Zelju da se moZe dati i usmeni odgovor na njegovo pitanje.
Sto se tide snimanja sjednica Gradskog vijeia i objavljivanja putem Facebook stranice i
platforme You Tube. U proteklom periodu smo imali jako nisko planiranje sredstava na
izvr5enju usluga za snimanje sjednica Gradskog vije6a, svega nekoliko hiljada maraka, to nije
dosta da se plate raduni za direktan prijenos sjednica Gradskog vijeda. To je bilo posljedica
amanmandskih djelovanja pro5lih puta. Bezobzira na to mi smo napravili neku pripremu da
kupimo opremu koja 6e vrSiti taj prenos. Ja odekujem na sljedeioj sjednici, po5to to nije skupa
oprema i moZe se uklopiti moZda i u postupak direktnog sporazuma da se ta oprema nabavi i da
vei na sljedeioj sjednici imadnemo prenos sjednica Gradskog vijeia, da vam se dostavi bar
jedan takav snimak putem va5ih mailova.
Sto se tide nabavke tableta to 6emo ve6 imati na sljededoj sjednici, po5to 6emo imati
...konkuretski postupak, on traje jedno tridesetak dana, tako da moZda na narednoj sjednici
6emo imati dosta novih tableta i zarud tijela sva, tako da 6emo imati i taj dio zavrsen."
Amira Hadii6: ..Zahvaljujem gospodinu Cahtarevi6u, kada je u pitanju pitanje vije6nika
DZinde vezano za e-sjednice, zamjenik Predsjedavaju6e i ja smo proSli petak bili na obuci.
Utvrdeni su neki nedostaci u samom softveru koji nije prilagoden na5em Poslovniko o radu
vije6a, tako daje ekipa koja to radi otiSla da popravi to, tako da se nadam iskreno da 6e brzo
krenuti e-sjednice.
Sada pitam vijednike koji su dobili usmene odgovore, da li su zadovoljni odgovorima na
postavljena pitanja? Gospodine Zahid, ima li potrebe za pismenim odgovorom?..
Zahid Avdiievid
Nema.
Amira Hadii6: ..Gospodine DZindo,
koje ste dobili pismeni odgovor?"

ima li potrebe za na ova pitanja na

Asim Diindo: .,MoZe samo na prvo pitanje, kada

ZAPISNIK SAEINIO
IJECA

,.,, 
{,1h\Mffiffi."n. 

u turizmu
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-Bosna i Hercegovina

federacija Bosne i Hercegovine
ZENICKO.DOBOJSK I KANTON

MINISTARSTVO UNUTRASNJIH POSLOVA
MINISTARSTVO UNUTARNJIH POSLOVA

ZENICA
UPRAVA POLICIJE

POLICIJSKA UPRAVA III
POLICIJSKA STANICA ZAVIDOVICI

Bosnia and Herzegovina
Federation of Bosnia and Herzegovina

ZENICA.DOBOJ CANTON
MINISTRY OF INTERNAI AITFAIRS

ZENICA
ADMINIS'I'RATION OF POLICE
POLICE ADMINISTRATION III
POLICE S'|ATION ZAVIDOVICI

Broj : 08-02- 1 0/1 -03- 1 -301,25

Dana: 08.01.2025. godine.

Na osnovu dlana 169, Zakona o upravnom postupku ("SluZbene novine Federacije BiFI" broj
2198), na zahtjey SINANOVId aSnU sin Muje, iz Zavidovica, izdaje se:

UVJER ENJE
- o dinjenicama iz sluZbene evidencije -

Potvrduje se da je Sinanovi6 Asim iz Vikoviia, grad Zavidovili dana 01 .01.2025. godine u
08,10 sati putem telefona u deZurnu sluZbu PS Zavidoviii prijavio da su mu dana 3l.l2.2024.godine
psi lutalice ubili 24 koko5ke i2horoza.

Po prijavi su postupili policijski sluZbenici PS Zavidoviii koji su na okolnosti prijave i izlaska
na lice mjesta sadinili sluZbenu zabilje5ku.

Ovo uvjerenje se izdaje na osnovu uvida u sluZbenu evidenciju, knjiga dnevnih dogadaja PU IIi
- PS Zavidovidi, gdje je utvrdeno da je ovaj dogadaj 2a2025. godinu zaveden pod rednim brojem
00002 od dana 0101.2025. godine iimaznatajjavne isprave u smislu dlana169. stav 3. Zakonao
upravnom postupku F BiH.

Taksa na ovo uvjerenje naplaiena je po tarifnom broju 44., u iznosu od 10.00 KM, putem uplatnice a
na osnovu Zakona o kantonalnim administrativnim taksama ("SluZbene novine Zenidko-dobojskog
kantona broj: 13/02),

Dostavljeno:
lx - naslovu
Ix - a/a

frNW
THURINGEN

tb ht / id19 ,N trt6r2

Zavidovi6i, ulica Safvet-bega Ba5agiCa bb
Telefon: 0321879-lll,
www.mupzdk.sov.ba

e-mail: mupzdk@mupzdk.gov,ba
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Gradski vijeCnik SNAGA NARODA
Ajdin PoliC
fJl. Enesa l(alabi6a 15, 12220 Zawidowi6i
062 7 ss 269

GRAD ZAVIDOVTEI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
n/T PREDSJEDAVAJUCE GRADSKOG VTJECA

PREDMET: Vijednilka pitanja, dostavlja se

PoStovani,

U skladu elanom 8., 87., Poslovnika o radu Op6inskog vijeia Zavidoviii, postavljam vijecnidko pitanje:

Dana 10/01/2025 godine na protokol Grada Zavidoviii dostavio sam dopis pod nazivom ,,Obavijest o

neprosrednoj opasnosti po Zivot mjeStana" kojeg sam naslovio na:

- Strulna sluZba gradonadelnice
n/r Gradonadelnica Erna Merdi6 SmailhodZiC

- SluZba za upravu civilne za5tite
n/r Remzo Sogolj

- SluZba za upravu privrede, lokalni razvoi, infrastrukturu i medunarodnu saradnju
n/ r DZer aldina Mil idevid
n/r Almin MujanoviC

- Gradskopravobranila5tvo
n/r Nijaz Karahasanovii

Od gore navedenih sluZbi, u obliku vije6nidkog pitanja traZim odgovor o poduzetim radnjama i mjerarna.
Odgovor zahtijevam pisanim putem od nadleZne sluZbe.

Datum: 14101/2025



Gradski vijednik SNAGA NARODA
Ajdin Poli6
IJl. Enesa I(alabi6a l.5,'72220 Zawidowi6i
062 75s 269

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVTDOVICI
N/T PREDSJEDAVAJUEE GRADSKOG VIJECA

PREDMET; Vijednilka pitanja, dostavtja se

Po5tovani,

U skladu dlanom 8., 87., Poslovnika o radu Opiinskog vijeia Zavid,ovil,postavljam vijeinidko pitanje:

U naseljenim mjestima Bajvati, LijevCa, Poljice i Dolovi javna rasvjeta nije u funkciji nakon vremenskih
neprilika iz prethodnih dana. Tralim od nadleZne sluZbe odgovor, Ko je odgov oran i zad.uil.en za odrZavanje
rasvjete u gore navedenim mjestima?

Da li odrZavanje rasvjete moze biti povjereno mjesnim zajednicama, ili su se stekli uvjeti da se odrZavanje
rasvjeta izvan urbanog podrudja moZe povjeriti privrednim dru5tvima kroz javnu nabavku?

Odgovor zahtijevam pisanim putem od nadleZne sluZbe.

Datum: 14/01/2025
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Gradski vijednik SNAGA NARODA
Ajdin Poli6
I-Jl. Enesa I(alatrida 15,72220 Zavidovi6i
062 755 269

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICT
N/T PREDS.IEDAVAJUdE GRADSKOG VIJEdA

PREDMET: Vijedniika pitanja, dostavlja se

PoStovani,

U skladu dlanom 8., 87., Poslovnika o radu Opcinskog vijeia Zavidovid, postavljam vijeinidko pitanje:

Da li sluZba za upravu poljoprivrede, vodoprivrede i komunalnih poslova planira objaviti obavjestenje
grailanima za upis, dopunu i izmjenu podataka u RPG 2a2025 godinu, obzirom cla ubrzo istiCe rok za upis
istih?

Mnogi naSi sugradani nisu upoznati sa rokovima i obavezama, te bi zbog toga mogli ostati bez prava na
po lj oprivredne poticaj e.

Odgovor zahtijevam pisanim putem od nadleZne sluZbe.

Datum: 14/01/2024



Gradski vijeCnik SNAGA NARODA
Ajdin Polid
(JI. Enesa I(alabi6a 15,12220 Zawidowi6i
062 755 269

GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VI.IECE ZAVIDOVIEI
N/T PREDSJEDAVAJUEI GRADSKOG VIJECA

PREDMET: Inicijativa zazam:enu rasvjetnih tijela u ulici Enesa Kalabida, dostavlja se

Po5tovani,

U skladu sa dlanom 8., 87., i 109. Poslovnika o radu Opiinskog vijehZavidoviCi, podnosirn sljedeiu inicijativu:

Inicijativa zazamienu 20 rasvjetnih tijela na javnoj rasvjeti u ulici Enesa Kalabida postavljanjem novih LED
rasvjetnih tijela.

o realizaciji ove incijative, starat ce se Gradonadelnica sa strudnim sluzbama.

Zarcalizaciju ove inicijative izdvojiti potrebna sredstva iz budZeta Grada Zavidovi6i.

OBRAZLOZENJE

Ulica Enesa Kalabica pripada urbanoj zoni grada Zavidovi1, na banderama javne ulidne rasvjete su postavljena
halogena rasvjetna tijela koja su dotrajala te dinjenice da su mnoga neispravna, podnosim inicijativu da se iz budZeta
Grada Zavidovidi finansira zamjena svih rasvjetnih tijela kako bi se poveiala sigurnost na5ih sugradana u noinirn
satima' Uzimjauii u obzir i razliku u potro5nji izmedu halogene i led rasvjete, ovom inijativnoj ostvarit ce se
dodatne u5tede u budZefu gradaZavidoviii na ime tro5kova elektridne energije za javnerasvjete.

Datum: 14/01/2025

Ajdin Polii, rnr.pprn
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tsOSNA I TII'RC]EGOVINA
FEDIiII.ACIJA BOSNE I I{ERCEGOVINIi

GIlAI) ZAVIDOVICI
GITADSI(O VTJECE ZAVIDOVICI

n/r. gd in. pretls.ierlavaj uii

Prerlmet: VI.IECNICKO PITAN.IFT. dostavlia se

Na osttovu ilanova 8. i 87. Poslovrril<a o ladLr Graclskog vijeta Zavidovi6i. 1i261, jjecnili Cradsl<o_s vi.ieia
Zaridovici llostavliarn slledece viiecniiko pitan-je: 'fraZim od Uprave.lKP Itadrrik d.o.o. Zavidovici da

rtattt clostar i intbrntaciiu da li ie se gradaninra okolnih tr.jesnih za.iednica izvr5iti korekciia raduna za

rti.iesec Decetttbat'2024. godine iJartuar 2025. godine po osno\ru izostanlia usluge prikupljanja i odvoza
konrrrnalnoir otllacla ?

ObrazloZerr.je:

Veliki bro.i graclana ruralrtih rnjesrrilr za-jednica su u pretlroclrrinr sedrricanra ostali uskraceniza pruTanje
Ltslttge priktrplian-la i odvoza konrrrrtalnog otpada. I naliolt nornralizaci.ie i uspostave saobraca.ia ua sviln
kategorisattitn inekategolisartinr putnirn pravcima..lavno kornunalno preduzece Radnili cl.o.o.
Zavidovici nije uspostavilo redovan odvoz otpada na clionicarna gd.ie inra potpisan ugovol sl
kori srr ic i nra usl uge or'-qan izovanog pri i<Lr p I ian i a i odvoza otpada.

I)irel<tlto pitanie: ZaSto se stalo sa al<tivnostinra na odvozu otpada inakon norrnalizacije saobraca.ia na

svitl ptttttint l<otttuttil<aciianra. l<o vr'5i lrloc.ienrr da li.ie nelia cesta prohodna. i da li ce tJprava .lKP
I{adrril< d.o.o. Zavidovici izvrSiti korel<ciiu raduna gradanirna Zavidovica slazrlrjerno [rrojrr rreizvlierrilr
Lrsluga odvoza l<olr.ttrnalrrog otltada ?

-lakoder, traZittto irtfonnacilLr iod stlarre nadleZne komunalne sluZbe da se oditLrje o navedeno.i
problernatici kao i opravdartosti zahtjeva gradana za reklanracijorn i kolekcijorr raduna.

Od nadleZnih zahtijevanr.jasne odgovore u pisanoj fbrrni.

Vije6nidko pitanie Lrpu6uje se Upravi

S po5tovanjerr,

.lKP Raclrril< d.o.o. Zavicloviii i nadleZnoj konrunalrroj slLrZbi.
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BOSNA I IIERCEGOVINA

FEDERACI.IA BOSNE I HERCEGOVINIi

GRAD ZAVIDOVICT

GRADSKO VtJ ECE ZAVIDOVICI

PI'etlntet: Irriciiativa za pokt'etanja aktivrrostina izrnjeni saobraca-jne signalizacije rra raskrsnice l(r'iva-ia

Poitovarr i.

tta ostlovtt dlatta 109. Poslovnika o raclu Gradskog vi.ieca Zavidovici. u irtre Kluba vi.iecnikrr
Sociialderloklatske partije BiFI Lr (iladskorn vijecu Zavidovi6i podnosirn INICI.IATIVU za pokreran.ja
aktivnosti na izrn-jerri saobracajne signalizaciie na raskrsnice Krivaja

OBRAZLOZE N.If fU kako st ilecl i :

Obzirorrl tla posto.iece stanje saobraiajne signalizacrie na raskrsnici Krivaja. regiorralrra cesra I{465
Zavidovici-Magla.i je tt podredertonr poloZajLr u odnosu na graclsku ulicu Dr'. Pirrkasa llarrclta(tacni;e
trlica iz pra\/ca trZltog celttra Bingo). Iako.je regionalua cesta R465 Zavidovici-Ma_9lai cesta vecc
l(ategolije. potttettttta cesta netna predrtost u odnosu na gradsku ulicu. pri ierrrLr kod vecine ucesnika Lr

saobracaja dolazido zaL-lttne i stvaranja konfirzije u odredivaniu prvenstva prolaza kroz sarnu rasklsnicrr.
Dodatrri problern.ie inaknadrra instalacija saobrada.lnog znaka S-l'OP iz pravca -eraclske ulice pr.i iernu
trdesnici Lr saobraca.iLr ko-i i dolaze regionalnonr cestorn srnatra.jLr c1a inta.j Lr prvenstvo prolaza nacl or,orrr
gradskonr ulicom, iako.le stan-ie prvettstva ostalo rrepronrijen-jcno gcl.je idalje graclska ulica ilna ltr.crlrrost
na regionaltlolll cestottt. Ovotn inicijativonr traT-imo cla nadleZna gradska sluZba pokrerre aktivnosti. rr

saladnji sa .lP Ceste l'-Bil-l i Kantonalnorn direkciionr za ceste ZDK. na uredeniu saobr.acajrre
signalizaciie i regtrlisanja prvenstva prolaza u odnosu stepen kategorife ceste, odnosrro cla p9r,irr.r

tlredettient saotrraca.itte signalizacije regionalna cesta inta preclnost nacl graclskorn ulicorn.

S po5tovarr.iern,

Haris HodZii, dipl.occ

Qpdinska organizacija sDp BiH zavidovidi*;;;;;; ;;;-;,^r.,,{"i* isn nrx l"**,qoui,r,,,

Irkmtiriij;rt: Adresa: dr.pinkasa Baflta bb
(zgrada .,Stare opiine,,)
72)?0 Zar.ridoviii
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 {0) 3? 87!-040
Fax: +387 {0} l2 B79.040
E-ma il: rt:;'1;.6..' ; l3l ir;ir. i,r,l.ir.i

"jr".,il 
t(;ir.i)i!

faceboo k.com/sdpl:ih
fa cebook.com/sci pbihz.i,rirjovir
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Iio, :ij lrki ntttrrkr :tl:rkrr 1l;tt tij a Bosttc i l-l erccaovilr e

cot$tjan6er,tot(paTcKil naprtrja L( r(ll1r) ll Xtll)t 1l:t t'lrtlt t'I

slobocla, jeclriakost, sol ida rnost

Datr"rrn: I 4. I .2025.godine
BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICT

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
n/r. predsjedavajudi

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovi(,i, kao vijeinik
Gradskog vijeia Zavidovici postavljam sljede6e vijednidko pitanje:

Na osnovu uvida u katastarske podatke, ustanovio sam da parcela broj 1229ll - K.O. Zavidovici
(parcela iza Raiffeisen banke - parking) pripada Gradu Zavidovici. Zanima me da lije za ovu

parcelu izraden regulacioni plan, te ako jeste, molim da dostavite informacije o njegovim

detaljima.

Ukoliko postoje planovi zaizgradnju ili druge projekte na ovoj parceli, zanima me u kojoj su

fazi realizacije, da li su izdane potrebne dozvole i koji su predvideni rokovi za implernentacijr-r.

Od nadleZnih zahtijevam da dostave odgovore u pisanoj formi.

Vije6nidko pitanje upuduje se nadleZnim gradskim sluZbama.

S po5tovanjem,

Opiinska organizacija SDP BiH Zavidovidi Onurnrrcxa opraHH3aL{hja CAn ENX 3aorr4oarhr

Sekretarijat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare opiine")
72220 Zavidoviti
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040
Fax: +387 (0) 32 879-040
E-ma il: ido 2.1 ;ci Qbii,.net. o.1

iy',yu.,. sti o. bt
facebook. com/sdpbih

fa ceb ook.com/sd pbihzavidovici
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slolrocla, jeclrrer kost, soliclartrost

Datum: 14. l.2025.godine
BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVTDOVICI
n/r. predsjedavaju6i

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnor,tr dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovici, kao vije6nik

Gradskog vij eia Zavidoviii postavlj arn slj ede6e vij ednidko pitanj e :

ebn92.a Poslovnika o radu GV Zavidovi6i: ,,Elektronsko glasanje vr5i se uz podr5ku opreme

i radunarsko-informacionog sistema i pritiskom na odovaraju6u tipku."

Kacla de se krenuti s realizacijom radunarsko-informacionog sistema koji omogu6ava

elektronsko glasanje na sjednicama putem tableta koje ve6 posjedujemo? Takoder,

zanima me kada 6e se implementirati funkcionalnosti poput traZenja replike i drugih

tehnilkih mogu{nosti koje bi olakSale rad vijednika i utinile proces efikasnijim.

Od nadleZnih zahtijevam jasne informacije o planovima, rokovima i odgovornim licima za

realizaciju ovog projekta, uz dostavu odgovora u pisanoj formi.

Vijeinidko pitanje upu6uje se nadleZnirn gradskim sluZbama.

S po5tovanjem,

Opdinska organizacija 5DP BiH Zavidoviii Onurrrscxa opraHH3aqnja Cfln 6rX 3aarp,orntrr

Sekrotarii:1!: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare opiine")
72220 Zavidoviti
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 (0) 32 879-040
Fax: +387 (0) 32 879-040
E-mail: sdr; zci iciObih. net.b.r

iyrv,.v, sd p. b,:

facebook. com/sdpbih
fa ceb ook.com/sd pbihz avi dov i ci

DZindo, ing.el.
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Socij;rl<i r:rtrol'.r a tskl lrrlr tija Bosrte i Hcrceqovitlc

corllljln4euoKparcKa naprllja [)()t)ll(]'l Xclltli'l ttttlllt{r

sloboda, jednakost, solidarnost

buiu,r', r +. r.zOZS.goaine
BOSNA I HBRCEGOVINA

FEDERACT.IA BOSNE I HERCEGOVINE
GII.AD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICT
n/r. predsjedavajudi

Preclmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidoviei, kao vijednik

Gradskog vije6a Zavidovici postavljam sljedeie vije6nidko pitanje:

Za5to se ne vr5i prijenos sjednica Gradskog vije6a, iako je to jasno clefinisano

Poslovnikom o radu Gradskog vijeda Zavidovifl?

elan 56. stav (4): ,,Javnost rada Gradskog vije6a obezbjeduje se prenosom i emitovanjem

sjednica Gradskog vijeia putem sredstava javnog informisanja."

elan 56. stav (5): ,,sjednica Vijeia se snima tonski i videosnimkom, na nadin da se videosnimak

objavljuje na platformi YouTube, da se dostavlja svakorn vije6niku snimak (cd, usb, mail ilina
neki drugi nadin), te da se videosnimak sjednice Vije6a prenosi uZivo preko druStvene mreZe

Facebook (live prijenos)."

Od nadleZnih zahtijevam da dostave odgovore u pisanoj formi s obrazloLenjem razloga za

nepo5tivanje ove odredbe.

Vijeinidko pitanje upu6uje se nadleZnim gradskim sluZbama.

S po5tovanjem,

SDP BiH

Op(inska organizacija SDP BiH Zavidovidi Onu:rrrncxa opraHH3aqrja CAn 6uX 3anr4oonhN

!{tlilitt,ltijir}t: Adresaidr.PinkasaEanlEbtl
(zgrada,,Stare opiine")
72220 Zavidaviii
Bosna i HerceBovina

Tel: +367 (0J 3Z 679-040
Fax: +387 (0) 32 879 040

E-m a i I : >rDzltq ljoUr h.tg[.D a

r"lvrv,sdp ba

faceboo k. conr/sdpbih
fa ceb ook.com/sd pbih zavidovici

DZindo, ing.el.



Semsudin Skejic
Gradskivijcinik
l4.Ol .2O25.godine

Predsjedavaluci Gradskog vijeia
Sekretar Ciradskog viicca

Na osnovu dlana T9

PREDMET: Vijeinidka inicijativa

Poslovnika o radu Gradskog vif eda podnosim

Vij ednidku inicij ativu

DonoSenje Odluke o sanaciji diiela ulice Zlatnih liiljana u cilju r.ieSavanja dva izrai.etttt
probletna sa kojima se svakodnevno susreiu mjeStani pomenute ulice

l. Oborinska i f'ekalna kanalizacija r,r ulici Zlatnlh Ijiljana na clionici izmedLr dvife
benzinske pumpe (benzinska pumpa Hifa i Energopetrol)

2. Sanacija dijela kolovozne trake na dionici Restoran kod Karajbe do benzinske pumpe
Energopetrol - rekonstrukciia kanalizacionih Sahti na kolovoznoj traci

I' Realizacija projekta Regulacija oborinskih voda i rekonstrr-rkcija kanalizacione mreZc u
uliciZlatnlh ljiljana na dionici od benzinske pumpe Hifa do benzinske pumpe Energopetrol

Kao obrazloZenje navodim:
a) Katastrofalne poplave izmaja2}r4.godine moraju nam biti opomena
b) Vlje5tani ko.ii gravitirajuul.Zlatnih Ijiljana .iol2021. godine oclrZali su zbor i porpisati

zahtjev za sanaciju i rekonstrukciju oborinske i fekalne kanalizacije. Zahtiev potpisan
od strane vi5e od sto mje5tana uputili su nadleZnima u Graclskoj upravi ,ZOZ\. godin.

c) U proSlom mandatu postavljena su dva vijeinidka pitanja i podnese,.,u ;.dnu
vije6nidka inicijativa za rie5avanje navedenog problema (maj 2021. i oktobar 2022.
godine)

d) U BudZetu Grada Zavidovici za 2023. i 2024. godinu predvidena su oclredena
sredstva, ali izostalo je izvrsenje.

e) Prema informacijama koje imam uraden je Pro.iekat rekonstrukcije sistema oborinske
i fekalne kanalizaclje.Da lije uraden projekat i obavliena revizija?

0 Neophodno je hitno pristupiti rjesavanju imovinskb-pravnih odroru i ishodovanju
gradevinske dozvole.' g) Takode je neopl,odno predvidjeti novdana sredstva u BudZetu Grada za2025. goclinu,
a shodno predradunskoj vrijednosti radova iz glavnogprojekta.

U prilogu dostavljam vijednidku inicijativu iz oktobra 2022. godine, a vijeinidko pitanje
postavljeno je u maju 2021. Godine, a dostupno je u arhivi Gradskog vijeia. 

"



t.

2. Sanacija kanalizacionih sahti na kolovoz-noi traci u ul.Zlatnih I-iiljana

Kao obrazloZenie za ljesavanje problema dostavljam Zal"tjev Grupe gradana ul.Zlatnih
liiljana sa potpisima 56 podnosilaca zahtjeva. Uz to dodajem:
Na desnoj strani kolovoza na relaciji benzinska pumpa Energopetrol do Restorana kod

I(arajbe nalazi se desetak kanalizacionih Sahti di.ii poklopci nisu u nivou kolovoza. Zbog
pogreSno ugradenih poklopaca Sahti iste predstavljaju rupe na putu koje urgroZava.ir-t

nonnalno odvijanje saobracaja, a pri torne nastaje Steta za udesnike u saobracaju, a

istovremeno dolazi uznemiravania mje5tana u ulici Zlatnih ljiljana, posebno u noinim satitna
kada btrka postaje izraLeni.ia.
Ovim putem molirr nadleZnu sluZbu da o svemu obavijesti nadleZno ministarstvo da izvr5i
adekvatnu rekonstrr.rkciju 5ahti.
Za rjeSavanje pomenutih nedostataka nisu potrebna zna(,ajna novdana sredstva. Vedi problen-r
predstavlla ishodovanje graclevinske dozvole za rekonstrukciiu zbog dega ftaZim od nadleZne
sluZbe da sprovede neophodne aktivnosti.

Prilog: peticija potpisana od gradana ulice Zlatnih ljiliana

8**i*,/l (&,4',
(
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NAZIV INICITATIVE

REALIZACIJA PROTEKTA REGULACIJE OBORINSKIH VODA I ADEKVATNA

REKaNSTRUKaUA KANALtzAcToNE rqnde u ut 'ZLATNIH LILIANA' ,

NA DIONICI OD BENZINSKE PUMPE OHIFAO DO BENZINSKE PUMPE

,ENERGOPETROL'

Zavidoviii, oktobar, 2022. godine Gro{ski vijeiryik.rh ,(

_ \*.u[iLrCl\/s,lt,
Semsudin Ske/i( '



1. UVOD

Kdo uvod nojbolje ee posluiiti Wezentdciio dosodoiniih dktivnosti koie su Po ovoi

problemotici tokom 2021.i 2022. godine roznottone no Optinskom viieiu.

2. AKTIVNOSTI PROVEDENE NA SJEDNTCAMA OP1INSKOG WrEcAu moiu iiunu

2027. godine i decembru 2027. godine

No mojskoj sjednici 2021- godine dvo opiinska viieiniko su obrozloiili problem poplovd

koji godinomd zob njovd mjeltdhe ulice zlotnih Ljiljono ,

opeinski vijeinik CotiC Relik je usneno ttoiio odgovot no pitonje kodd le pomenuti

prcblem biti jeien.

opiinski vijeinik Semsudin skejii je odgovorc , no istu ptoblemdtiku, trdiio postdvlidiuii
pismeno pitonje.

Kdko hih nd sve to podsjetio nodleine, koo igtddske vijeinike, novodim izvornitekst
kojim je trdieno tjeienje zo spieiovanje iestih poplovd koje godinomo optercCuju

mjeitdne Gvozdenog mosto.

lsto tdko, u izvonom obliku , novodim i odgovot koji je sdiinjen no osnovu dkto sluibe zo

uprovu ekonothskih poslovo i poduzetniitva br. 03-45-17-18721 od 77.06.2021.godine,
odgovot je prezehtovqn no sjednici Optinskog vijeCq od junq 2021. godine.

wrECMeKo ptTANrE vUECNtKA SEMsUDtNA sKEltcA, moj 2027. godine

(izvorni tekst)

vijeenik Ser,,sudin skejie: No osnovu ildno 8. te ilono 87. Poslovniko o rddu Opeinskog
vijeid ZovidoviCi, pokrctem vijetniiku inicijotivu dd se uz neophodno utelCe Kdntondlne
ditekcije zd ceste iznoire i rcdlizuje nqjpogodnije ielenje regulocije obodnskih vodo i
rckonstrukcije kanolizocione mrcie u ulici,,Zlotnih ljiljono,,no dionici od benzinske punpe
"HlFA" do benzinske pumpe "ENERiOqETROL".

Grodoni ulice "Zlotnih ljiljdna" u vile novtutq u proteklih desetak godind , d pogotovo
2014. godine odfidli su zborcve , obrciali se mjesnoj zdjednici .Klek,l tesornim opiinskim
sluibdms, olibez pruvih rezultdto.



Posljednii u nizu zbotovd odridni su iedon poietkom moio' o drugi ! nedeliu 23 05'2021'

Kdo rczultot tih zborovo , sluibi zo ekonomske poslove i poduzetniitvo, upuien ie zohtiev

koji je potpisoto slovofi i broiem 124 ilono nqvedene podruinice, o nokon zodnieg zboto

od 23.05.2027, godine dolozi i ovo viielnitkd iniciiativd.

sultind prcblema lokdliteto ulice "zlotnih tjiljano" ie do nakon svoke nelto idde kiie dolozi

do zdieptjenjo koholizocione mrcie i povroto oborinskih vodo i konolizqconog otpado u

objekte.

Kdko je ijet o rcgionolhoj cesti neophodno ie ptoblefi ielavdti u sorudnii so kdntonolnom

dirckcijom za ceste,

lmojuCi u vidu do problem troje predugo , smdtrum dd je neophodno prcmtno dielovonie

i lto skorije ukljuienje svih rclevontnih iiniloco kdko bi dqoniid mjeltdno nopokon
prestalo.

Uktotko , moje vijeiniiko pitdnje glosi:

"Kodd i ho koji noiin ie dgonijo mjeltona koii grdvititdju u ulici "Zldtnih ljiljonq" , o koju
uzrokuju oboinske vode i neodekvotno kdnolizociohd mteid biti tijeleno",

lnicijativo - vijethidko pitdnje uputuje se nodleinim optinskim sluibomd , d od nddleinih
odekujem odgovor u pisdnojlomi.

U ptilogu je zohtjev gruirono MZ Klek podtuinice ulice .,Zlotnih tjiljond" sd potpisimo 724
mieltond. (kruj novodo izvornog tekstd)

Odgovor no vijeiniiko pitdnje, juni 2027. godine, (izvorni tekst odgovora)

bdgovor je sdiinjen nd osnovu dktd Sluibe 2d uptovu ekonomskih poslovo i
poduzetni;tvo, btoj : 03-45-17-78?21 od 72.06.2021- qodine):

Pldnom jovnih ndbdvki Opiine Zovidoviii zo 2021, godinu predviileno je nabavko usluge
pod nozivom "lztodd glovnog projektd rjeiovonjd otpqdnih, obotinskih i povtiinskih vodd
u ulici "Zlatni ljiljoni" i ndselje ,,Potktete,' u okvirnom iznosu od 15.000 KM,



Redli2dciiom ove nobovke biti ee stvoreni predustovi da se u narednom period plonitd

ovd ihvesticijo, odnosno do se zopothe so qeiovaniem ifiovinsko'prdvnih odnosa '
ptibovtjonjefi odobtenio zo gtudenie i fdznifi plonironjem izvoilenio rodovo.

J. KONKRETNI ZAHTIEVI INICIJATIVE

Ako pdiljivo ptoiitomo pitonje Vijeiniko koo i odgovot nodleine sluibe , uvjeriiemo se u

sve sldbosti koje uzrokuje spotost u tddu Opiinske odministraciie kdo i u sve negativne

posljedice te ttunosti.

Pogledojmo iinjenice

U odgovotu se prccizira do je plonom jovnih nobovki Opiine zd 2027, godinu Nedviiteno
nobavko usluge pod nozivom "lzrodo glovnog projekto rjelavdnjo otpddnih, oboinskih i
povriinskih vodo u ulici "Zldtni ljiljdni" i nqselje "Potkleije" u okvimom iznosu od
15.000 KM.

Ddlje u odgovoru stoji : " Realizocijom ove nobovke biti ie stvoteni pteduslovi do se u

norednom periodu planiru ovd investicijo, odnosno do se zopoine sd iedvdnjem
imovinsko-prdvnih odnosd, ptibdvljonjem odobrenjo 2d gtudenje i loznim planianjen
i2voClenja rddovo."

Odgovor nedvosfiisleno sddrii josne noznoke dd je proces ieiovanja ovog problemo
otpoteo joi poietkom 2021. godine, oli stvorno stonje nd tercnu se ne mijenjo .

Zbog togo ttoiim do se u Budietu za 2023. godinu prcdvidi iznos u sklodu sd prcdfijerom i
predraiunom iz projekto , koji je moruo biti zdwlen,

4. STA DALTE

Kdko se od ptoilosti ne iivi ptedloiem slijedete:

4.7. PROJEKAT

Kdko po pitonju ptoiektd u 2021. godini niitd nije uruileno , o znojuei do je tokom 2022,
godine rospison tendet zo izbot nosioca izrode Nojekto , molim do dostdvite odgovor u
kojoj je fozi iztodd projekto , rjelovdnje imovinsko-Novnih odnoso i pribdvlionje odobrenjo
za groalenje.



4.2. OBEZBJEDENJE SREDSTAVA

Pldniranjem budieta za 2023. godinu predvidjeti sredstva zo realizociiu u skladu sa

predmjerom i predraEunom radova kojije sastavni dio proiektne dokumentaciie, a

najmanje 50.000 KM ako proiekat ioi niie zavrien.

5. ZAKUUEAK

Jedino ispravno rjeienje je predvidjeti neophodno sredstvo u Budietu za 2023. godini, o

plan realizocije ovog projekto dostaviti gradskom vijeiu no sjednici ionuar 2023. Godine so

Dindmikom realizocije u 2023. godini.

Svoko drugo rjeienje znaiilo bi da od realizacije projekto sigurno neie biti niita u mandatu

ovog Gradskog vijeio.

Zovidoviei, oktobar, 2022. godine



GRUPA GRADANA

UL. ZLATNIII IJITJANA BB

72220ZAVIDOVtc't

GRAD ZAVIDOVICI

UL. MEHMED PAsE SOKOLOVICA

ZAHTJEV
Za sanaciju dijela puta Ul. Zlatnih ljiljana od dijela puta kod Restorana "Kod

Karajbe" pa do benzinske pumpe "ENERGOPETROL". Sanacija puta se odnosi

na rjesavanje oborinskih 5ahti (koje nisu u funkciji) tj njiihova nivelacija sa

postoje6im asfaltom. Zbog velikih udubljenja postoiecih Sahti pravi se velika

buka prilikom prolaska teskih kamiona i ostalih vozila koja utice na

stanovnike iste ulice.

U prilogu peticija potpisana od gradana Ul. Zlatnih ljiljana.
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Sjednica G radskog vije6a Zavidoviii

L4.OI.2O25. god.

Pitanje br L

NadleZnoj sluibi/G radonacel nici

Pitanje se odnosi na period vremenskih nepogoda koje

su koncem prethodne kalendarske godine zadesile nai

grad i pripadajuie mu Mjesne zajednice.

Sta je tadno na terenu uradeno:

Ko je izdao naredbu vezano za sanaciju neprohodnih

puteva? Ko su bili izvodadi radova, ko je angaZovan i na

koji nadin? Traiim na uvid zapisnik sa sjednice Civilne

zaitite ili drugog za tu situaciju zaduienog organa

Gradske uprave. Ko je i na koji nacin isplatio sredstva za

iiSienje sporednih i nekategorisanih puteva i ko je

izvriio kontrolu svega urdenog? Da lije raspisana Javna

nabavka i ko ju je Provodio?

Koliko je tadno utroieno sredstava u tom periodu i ko je

vrSio nadzor nad svim gore navedenim aktivnostirna?

Odgovor na pitanje traZim u pisanoj formi.

Pitanje br.2

Nadleinoj sluibi

Odnosi se na isti period kao i

Hvala

().-l ;),rri i 11 r.fi i.,ci.:u Y i ita\
F iiiEri;iIi.lA BC$NE I lllttcEG0L.'i t{t

;t ru i ilx'", - p0u,:l.is i{ I xANT0N
GltAti ZTWtDC\ii0l

r-1rr:t( iifi st-uZsp $BAD0l{ACEL,\il(t -

u prvom

I

a'

Kojim izvodadima radova je raskinut Ugovor o

izvodenju radova obzirom na dinjenicu da se u javnom

prostoru (izjava Gradonaielnice) moglo zakljuditi da

Gradonadelnica nije bila zadovoljna dinamikom ciSienja

sn ij ega.

Odgovor traiim u pisanom obliku.

uyea,t€a fr*,

.>'-l Y c),,_-.r\

pitanju.


